
Referat FAU Bjølsen skole
Møtested Bjølsen skole
Møtedato 08.01 2024 kl 1830 på skolens pauserom

Deltakere

1a

Ragnhild Faller

1b

Hedda Kristensen

1c

2a 2b Dag Andersen 2c Siv Fagerbekk

3a

Cathrine Kleivdal

3b

Elisabeth
Langeland

3c

4a

Liv Kari Benden

4b

Nils Petter Poulsen

4c

Sindre Horseby

5a

Sarah Mac Donald

5b

Ingrid Sunde

6a 6b 6c

Carl Chr. Tjelle

7a

Anneli Melblom

7b

Dag Høstland

7c

Fra driftsstyret: Dag Høstland

Fra administrasjonen:
Møteleder Cathrine Kleivdal
Referent Hedda
Kopi til FAU-representanter, AKS, skoleledelsen

Referatet legges ut på FAUs område på skolens hjemmesider.
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FAU-representantene har ansvar for å informere øvrige foresatte i
klassene om FAUs arbeid.

Sak
nr

Innhold Oppfølging

/ansvarlig

Frist

1 Velkommen og godkjenning av innkalling

Godkjent.

2 Rektor orienterer

Rektor informerer og svarte på innsendte spørsmål fra
tredje trinn og femte trinn.

Femte trinn ønsket å høre om hvordan skolen har tenkt
i forbindelse med at klassene på trinnet skal settes
sammen på nytt. Det har også blitt etterlyst mer info til
foreldre på trinnet i forkant av dette.

Rektor svarer : Det skal gjennomføres foreldremøte
hvor mye av dette svares ut og hvor det blir anledning til
spørsmål for foereldrene på trinnet. På generelt grunlag
er det grundig gjennomgang før skolen beslutter slike
tiltak.

Tredje trinn (3b) hadde sendt inn spørsmål om hvordan
skolen jobber med helheten i begynneropplæringen.
-har skolen en lese-skrive- og regneopplæringsplan som
kvalitetssikrer en variert inngang til læringen og sikrer at
alle lærer det de skal? (Mtp tidlig innsats og annen
kvalitetssikring mer enn kartlegginger?)
Et stort spørsmål - jeg har nok ikke detaljert kunnskap
om området. Men vi bruker erfarings- og
forskningsbasert kunnskap i begynneropplæringen (og
generelt i alt vi gjør som er knyttet til undervisning).
Flerre av lærerne på 1. og 2. trinn har en master
begynneropplæring, der det er fokus på lek, lærelyst og
utvikling. Hele skolen og aller ansatte er nå med i et
toårig skriveprosjekt i regi av NTNU. Her skal vi ha
fokus på å lage undervisningsopplegg i skriving som er
meningsfulle, kontekstnært og skal gi motivasjon til
læring.
-Hvordan integrere lek/stasjoner i ulike fag, blant annet i
lese- og skriveopplæring?
Skolen bruker stasjonsundervisning i stor grad, spesielt
på de yngste trinnene. Stasjonsundervisning med
veiledet lesing, skriving og regning er en
opplæringsmodell som inneholder både metodikk og
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organisering for 1. – 3. trinn. Målet er at alle elever skal
få utfordringer på sitt nivå, og oppleve økt læring og god
progresjon.
-Fernanda Nissen har fokusområde på
begynneropplæring, med blant annet 2 turdager i uka i
første klasse og en bevisst holdning til hvordan man
driver opplæringen for de yngste. Mange skoler
samarbeider med Fernanda Nissen i dette prosjektet -
gjør Bjølsen skole det? Eller er det noe annen måte
skolen jobber med begynneropplæring og
kompentansen blant småskolelærere som rektor kan
fortelle om?
Vi har ikke et samarbeid med Fernanda Nissen på dette
området. Som jeg nevnte har lærerne på Bjølsen god
kompetanse på begynneropplæring og vi jobber på
tvers av småskolen for å diskutere beste praksis i
klasserommet. Men; jeg tar kontakt med rektor på
Fernanda Nissen for å høre om vi kan dra nytte av det
de har fokus på.

3
International dag planlegging.
Vi ønsker å komme i gang med planleggingen på et
tidligere tidspunkt i år.
Vi setter en gruppe for planlegging som kan dra hele
FAU med og dellegere når det blir behov for det.

Forslag til dato blir: Onsdag i uke 38, 18.september.
Vi håper det kan bli fast at arrangementet blir i uke 38
framover.
Det kom inn forslag om at 6.trinn kan være med å
arrangere, ev bidra inn til underholdning.

Arrangementgruppen består nå i starten av:
Hedda Backe Kristensen
Mona Drage
Elisabet Langeland
Ingrid Sanden Sunde

Vi er glade for å komme i gang tidligere i år og at vi får
med oss erfaringene Hedda og Mona gjorde seg i 2023.

FAU hører
med skolen
om dato.

FAU hører
med skolen
om ev
deltagelse fra
6.trinn.

4
17.mai. En påminnelse om å starte planlegging tidlig.
Det ble opprettet dialog mellom arrangørgruppene for
2023 og 2024 for informasjons utveksling.
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5 FAU har tidligere invitert utekontakten i politiet, Salto ,
Ung Mertro ol for å snakke om forebyggende arbeid,
ungdomsarbeidet og tilbudene i bydelen.

FAU ønsker at vi fremdeles skal ta disse samtalene og
invitere inn til informøter om ungdomsarbeidet i bydelen.

Det kan også gjøres tilgjengelig for foreldre på de
øverste trinnene om det er et behov.

FAU tar dette videre.
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